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Senat

INTERPELARE

Adresată:
Domnului Ministru - Ministerul Mediului, Apelor și Pădurilor
Domnului Ministru - Ministerul Afacerilor Interne

De către:
Doamna Senator Silvia DINICĂ - Circumscripția electorală nr 42, București 
Domnul Senator Adrian WIENER - Circumscripția electorală nr. 02, Arad

Grupul Parlamentar: USR
Ședința Senatului din data de: 02.03.2020
Obiectul interpelării: Nivelul alarmant al poluării în București

Stimate Domnule Ministru al Mediului, Apelor și Pădurilor,

În ultimele luni am constatat depășirea valorilor admise de poluare în București chiar și de câteva 
sute de ori pe anumiți indicatori. Aceste depășiri apar în special noaptea, la sfârșit de săptămână 
(în weekend) sau în perioada sărbătorilor, ceea ce ne indică faptul că nu traficul auto este cauza 
acestei poluări excesive.

Având în vedere toate aspectele semnalate mai sus precum și îngrijorările exprimate public de 
foarte mulți cetățeni, domnule ministru, vă adresez următoarele întrebări:

1. Care sunt cauzele poluării excesive de la nivelul Bucureștiului?
2. Care sunt măsurile întreprinse până in prezent de către Ministerul 

Mediului, Apelor și Pădurilor pentru a stopa acest fenomen?
3. Care sunt acțiunile întreprinse de către Garda de Mediu țin București și în 

zonele limitrofe) în momentul semnalării creșterii tuturor indicilor de 
poluare?



4. Câte echipe de la Ministerul Mediului și de la Garda de Mediu au fost pe 
teren, în noaptea de 1 spre 2 martie 2020?

5. In cazul în care anumite instituții responsabile nu și-au îndeplinit 
atribuțiile, ce masuri ați luat?

Stimate Domnule Ministru al Afacerilor Interne,

În contextul poluării masive de la nivelul Bucureștiului precum și al zonelor limitrofe, vă adresez 
următoarele întrebări:

1. Câte echipaje de poliție aflate în patrulare s-au autosesizat în toate 
situațiile de creștere a indicilor de poluare? Ce măsuri au luat în toate 
aceste cazuri?

2. Câte sesizări au fost primite la adresa ministerului sau a Departamentului 
pentru situații de urgență privind arderile ilegale și ce măsuri au fost luate?

3. Cu ce se ocupă concret Departamentul pentru Situații de Urgență atunci 
când aerul poluat este cu 1000% peste norma admisă? Este o situație de 
urgență publică? Ce măsuri efective au fost luate de către acest 
departament?

Dorim să vă asigurăm de întreaga noastră disponibilitate ia dialog și colaborare.

Vă mulțumim!

Solicităm răspuns scris și, electronic, pe adresele de email

Data 
02.03.2020

Senator,
Silvia Monica DINICĂ

Senator,
Adrian WIENER


